

Bestyrelsesmøde i Frederikssund Hallen tirsdag den 14. juni 2011 kl. 19.30.

Tilstede var Torben, Anni, Jan, Solvejg, Poul og Jane. Jette havde meldt afbud.

1. Godkendelse af dagsorden.

Dagsorden blev godkendt.

2. Godkendelse af forrige referat.

Referat fra sidst blev godkendt.

3. Evt. post.

Der var kommet kort fra Karin og Hans-Jørgen, der takkede for opmærksomheden ved deres sølvbryllup. Foreningen havde givet en gave i den anledning.

Ellers var der kun elektronisk post.

4. LokalAvisLøbet.

Jan havde sendt ansøgning til politiet, ligesom der var sendt ansøgning til Topsøe om de kr. 3000 som vi plejer.

Hans-Erik og Knud vil også gerne hjælpe med afsætning af ruten igen i år. Vi skal have annonce i Lokavisen 3 gange som vi plejer. Jan finder ud af hvornår dette skal være.

Jette tjekker op med SuperBedst om de vil give frugt.

Tom fra Aerobicgaarden vil gerne varme op igen i år.

Fætter Fjong underholder som cowboy og hans kone deltager også. Der var enighed i bestyrelsen om at det var en god idé. Jan kontakter dem for endelig aftale.

Poul laver løbende liste over forhåndstilmeldte.

Det blev drøftet hvorvidt vi skulle have pokal til vinderne. Der var enighed om at afskaffe pokalen.

Det blev drøftet om man kunne have 2 pc-er til rådighed til indskrivning/ eftertilmeldinger. Dette kunne kun lade sig gøre hvis man tog børn for sig og voksne for sig. Torben undersøger dette nærmere.

Vi skal finde ud af hvor mange hjælpere vi skal bruge, således at vi er sikre på at få nok.

5. Begynderhold.

Pina er interesseret.

Jan talte med Jørgen, hvorvidt han var interesseret i at være tovholder.

Jørgen er p.t. skadet og skal snart undersøges, således at han kender resultatet om ca. 1 uges tid.

Vi afventer lige inden vi begynder at annoncere begyndertræning.

6. Eventuelt (herunder foto).

Foto er taget af nye medlemmer.

Fra 1/7 tages der kun halvt kontingent for nye medlemmer. Indtil nu er der krævet fuldt kontingent.

Der har været forslag om tilbud til medlemmer om vinter gymnastik hos Aerobicgaarden, som vi før har haft. Det koster ca. 750,00 pr. time med min.

20 personer. Vi kan evt. spørge Løbetosserne igen om det har interesse. Det er 20 gange fra ca. oktober måned.

Der blev også stillet forslag om at vi kunne invitere Løbetosserne med til vores testløb. Der var enighed om at dette var en god idé. Vi kan sende en mail til dem, således at de kan deltage i august for eksempel.

Jan har fået lavet indlæg hos Løberen. Han var meget begejstret. Løberen kunne godt lave et foredrag for klubben herom, evt. en gang i løbet af efteråret. Der var enighed om at de kunne komme med et tilbud herpå.

Der blev drøftet tidtagningsanlæg. Det var muligt at man kunne låne et hos DGI. Torben undersøger nærmere hvad dette går ud på.

Mødet hævet.

Referent Jane Grønbek.